



宏文學校
HONG WEN SCHOOL
 30 TOWNER ROAD SINGAPORE 327829
 TEL: (65) 6294 3340 FAX: (65) 62937625

HWS/26/117

23 September 2026

Dear Parents/Guardians,

Information Sheet for October 2026

(1) School and Public Holiday for Term 4 2026

Dates	School / Public Holidays	Remarks
Thursday, 24 Sep 2026 to Wednesday, 30 Sep 2026	PSLE Written Exams	<u>Thu 24 and Fri 25 Sep 2026</u> P3 and P4 students on HBL <i>P1, P2 and P5 students to return to school</i> <u>Mon 28 and Tue 29 Sep 2026</u> P5 students on HBL <i>P1, P2, P3 and P4 students to return to school</i>
Wednesday, 30 Sep 2026	PSLE Written Exams	P1 to P5 students and P6 students taking the PSLE Higher Chinese (HCL) papers to return to school. P6 students NOT taking the HCL papers will not need to report to school.
Thursday, 1 Oct 2026		Children's Day celebrations. (Early dismissal for students)
Friday, 2 Oct 2026	School Holiday	Children's Day
Monday, 12 Oct 2026 to Wednesday, 14 Oct 2026	School Holiday	PSLE Marking
Monday, 9 Nov 2026	Public Holiday	As Deepavali falls on Sunday, 8 Nov, Monday, 9 Nov will be a public holiday
Friday, 13 Nov 2026	School Holiday	School Admin Day – All students <u>do not need</u> to report to school
Friday, 20 Nov 2026	School Holiday	Annual Prize-Giving Day – Only Prize recipients, student performers and selected students need to report to school.

(2) Children's Day Celebrations 2026

The school will celebrate Children's Day on Thursday, 1 October 2026. To assist parents in the childcare arrangements for their child after school, the school wishes to inform that dismissal for the students on that day will be as follows:

Level	Dismissal Timing
Primary 1 & 2	10.25 am
Primary 3 & 4	10.30 am
Primary 5 & 6	10.35 am

(3) Project CARE (Children Actively Relating well with the Elderly)

Project CARE is organised annually in conjunction with our Children's Day Celebrations to inculcate in our students the school value of Compassion. We are pleased to inform that during the recent donation drive the following items were received:

Items	Quantity
Milo (sachet)	3253
Coffee (sachet)	6211
Biscuits – sweet (packet)	3508
Biscuits – savoury (packet)	2746
Anlene Milk Powder (packet)	375
Potato Chips (canned)	523

The school will arrange for the items to be delivered to Kwong Wai Shiu Hospital (KWSH). Primary 5 and Primary 6 students will represent the school to visit KWSH on Thursday, 1 October 2026, the day before Children's Day.

We would like to express our appreciation to all parents/guardians for your strong support for Project CARE.

(4) End-of-Year Examinations (EYE)

The end-of-year written examinations will be held from 5 October 2026 to 28 October 2026. The Examination Timetable and Scope of Assessment have been sent to parents via Parents' Gateway on 16 September 2026. The information is also available on our school website.

As indicated in the examination timetable sent via Parents' Gateway, please be reminded that the students will be having their EYE Oral after school on the respective days. There will be school bus services for students who take the school bus daily. For students who are not taking the school buses after their oral, parents are reminded to make the necessary transport arrangements for their children. The estimated dismissal time for the students after the oral is indicated in the letter that was sent earlier as well. Gate 5 and Gate 3 will be used for the dismissal.

(5) Primary 6 Graduation Day

The school would like to invite parents of our Primary 6 students to join us on Thursday, 19 November (morning) for the Primary 6 Graduation Day. More details will be made known later.

Mrs Theresa Hong
Principal

(1) 公共假期 / 学校假期

日期	学校、公共假期	备注
9月24日（星期四）到 9月30日（星期三）	小六会考	<u>9月24日（星期四）和 9月25日（星期五）</u> <u>小三和小四居家学习</u> 小一、小二和小五学生需 要来上学 <u>9月28日（星期一）和 9月29日（星期二）</u> <u>小五居家学习</u> 小一至小四的学生需要来 上学。
9月30日（星期三）		小一至小五全部回校。小 六高级华文会考。选修高 级华文的小六学生需回校 考试。没有选修高级华文 的小六学生无需到学校。
10月1日（星期四）		儿童节庆祝会（学生提早 放学）
10月2日（星期五）	学校假期	儿童节
10月12日（星期一）到 10月14日（星期三）	学校假期	小六会考批改日
11月9日（星期一）	公共假期	屠妖节 （由于屠妖节落在11月8 日（星期天），11月9日 （星期一）将是补假。）
11月13日（星期五）	学校假期	学校行政日 - 学生无需到 学校上课
11月20日（星期五）	学校假期	学校年度颁奖典礼 - 得奖 学生、参与表演的学生及 一些被选中的学生需到学 校

(2) 儿童节庆祝会

学校将在10月1日（星期四）庆祝儿童节。为了方便家长规划孩子课后的安排，请注意当天的放学时间：

年级	放学时间
一和二年级	上午10时25分
三和四年级	上午10时30分
五和六年级	上午10时35分

(3) “关怀计划”

为了向学生灌输学校“关爱”的价值观，我校每逢儿童节都会主办“关怀计划”的活动。基于宏文大家庭成员的积极响应，学校已为广惠肇留医院的院友筹集了以下物品：

物品	数量
美禄（一包）	3253
咖啡（一包）	6211
饼干 - 甜味（一包）	3508
饼干 - 咸味（一包）	2746
安怡奶粉（一袋）	375
薯片（罐装）	523

校方将把所集齐的捐赠品送往广惠肇留医院。五年级与六年级学生也将代表学校在 10 月 1 日（星期四），即儿童节前一天到访广惠肇留医院。

校方十分感激所有家长与监护人给予我校“关怀计划”的大力支持。

(4) 年终考试

年终考试将于 10 月 5 日至 10 月 28 日 进行。有关年终考试的详情已于 9 月 16 日通过“家长联通” (Parents Gateway) 发布。家长也可以通过本校网页查阅考试详情。请家长给予孩子们支持和辅助。

根据先前通过“家长联通”发出的考试时间表，学生将在指定日期放学后进行年终口试。学校会为平日搭乘校车的学生安排校车服务。若您的孩子平时没有乘搭校车，请家长务必自行安排交通接送。学生口试结束后的预计放学时间，已在之前寄发的通知信中注明。当天学生将从 **5 号门或 3 号门** 离校。

(5) 小六毕业典礼

我校将诚意邀请小六毕业生的家长出席在 11 月 19 日（星期四）早上举行的小六毕业典礼。详情会在稍后另外通知。

谢谢。

伍燕玲校长